
Behandling, innkomne forslag høringsrunde førsteutkast fylkesprogram 
Behandlet i programnemnda 7.12.22. Det var enstemmighet i nemda. 

Forslag Linje Fra Behandling Evt. kommentar 
1 88-99 Ingrid Dørum Tatt inn  
2 235 Geir Langlo Tatt inn  
3 248 Geir Langlo Tatt inn  
4 274 Geir Langlo Tatt inn  
5 244 Det fiskeripolitiske utvalget 

i Frøya Venstre 
Tatt inn Med tillegg «Ytre Namdal» for å få med begge 

skolene med fiskerilinje 
6 318 Thorbjørn Bratt Ikke tatt inn Fylkestingsgruppa har, sammen med et stort flertall 

i fylkestinget, slått fast at Trøndelag har tatt sin 
andel av vindkraft på land. 

7 19 Peter Dew Ikke tatt inn Nemnda mener formuleringen har dekning. 
8 26 Peter Dew Tatt inn  
9 28-32 Peter Dew Ikke tatt inn Nemnda vurderer forslaget som lite realistisk. 
10  Peter Dew Ikke tatt inn Ikke et formulert forslag. 
11 185 Øystein Kolstad Tatt inn Omformulert til å omfatte virkemidler fylkestinget 

rår over. 
12 379-382 Kai Kristiansen Ikke tatt inn Tannhelse er fylkeskommunalt ansvar. Det er ikke 

øvrig helse. 
13 394-395 Kai Kristiansen Ikke tatt inn Verken primærhelsetjeneste eller studielån er i 

fylkeskommunens portefølje. Nemnda ber 
fylkesstyret følge opp innspillet inn mot 
landsstyret/stortingsgruppa. 

14 3 Ingveig Holand Wahl Ikke tatt inn Tittel speiler kommunikasjonsplakaten: Vi tar Norge 
framover. 

15 330 Stig Morten Skjæran Tatt inn Kuttet ned noen ord. 
16 83 Stig Morten Skjæran Tatt inn  
17 114 Stig Morten Skjæran Tatt inn Men endret «2023» til «2027», som er 

programperioden 



18 126 Stig Morten Skjæran Tatt inn Men endret «2025» til «2027», som er 
programperioden 

19 201 Stig Morten Skjæran Ikke tatt inn Programnemnda ville unngå å nevne alle 
fylkesvegene som har fornying- og 
vedlikeholdsbehov. Dette tydeliggjøres ved ny 
formulering fra nemnda «I dette programmet 
nevner vi ikke spesifikke fylkesveger som bør 
opprustes før andre, men velger heller å peke på to 
strekninger der vi mener at en ny tilnærming vil gi 
større samfunnsnytte: Fv 769 Skagakorsen-Namsos 
og Fv 720 Malm – Bergmyran.» Innspillet fra 
Skjæran tas derimot med i det blågrønne 
alternative budsjettet, der det listes opp 
fylkesveger som er aktuelle for oppgradering / økt 
vedlikehold. 

20 69 Berit Helberg Tatt inn Tatt inn om eget punkt, istedenfor sammen med 
myr. 

21 167 Marthe Strickert Tatt inn  
22 185 Marthe Strickert Ikke tatt inn Nemnda ønsker ikke å prioritere idrettsbuss i 

Trondheim sett i lys av de store utfordringene 
kollektivtilbudet i Trøndelag har, men oppfordrer 
Trondheim Venstre om å vurdere innspillet i sitt 
program.  

23 209-210 Vibeke Breiset Ikke tatt inn Samme som forslag 19 
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